

KOMISIJAS LĒMUMS

(2007. gada 18. decembris),

ar ko pielāgo korekcijas koeficientus, kurus no 2006. gada 1. augusta, 2006. gada 1. septembra, 2006. gada 1. oktobra, 2006. gada 1. novembra, 2006. gada 1. decembra un 2007. gada 1. janvāra piemēro trešās valstīs strādājošo Eiropas Kopienu ierēdņu, pagaidu darbinieku un līgumdarbinieku atalgojumam, kā arī atalgojumam konkrētiem ierēdņiem, kas paliek amatā abās jaunajās dalībvalstīs uz laiku ne ilgāku par deviņpadsmit mēnešiem pēc abu jauno dalībvalstu pievienošanās

(2008/59/EK)

EIROPAS KOPIENU KOMISIJA,

ņemot vērā Eiropas Kopienas dibināšanas līgumu,

ņemot vērā Eiropas Kopienas Civildienesta noteikumus un Kopienas pārējo darbinieku nodarbināšanas kārtību, ko nosaka Padomes Regula (EEK, *Euratom*, EOTK) Nr. 259/68 ⁽¹⁾ un jo īpaši tās X pielikuma 13. panta otrā daļa,

ņemot vērā abu jauno dalībvalstu Pievienošanās līgumu un jo īpaši tā 33. panta 4. punktu,

tā kā:

- (1) Piemērojot Civildienesta noteikumu X pielikuma 13. panta pirmo daļu, ar Padomes Regulu (EK, *Euratom*) Nr. 453/2007 ⁽²⁾ ir noteikti korekcijas koeficienti, kurus no 2006. gada 1. jūlija piemēro atalgojumam, ko maksā darba vietas valsts valūtā Eiropas Kopienas ierēdņiem, pagaidu darbiniekiem un līgumdarbiniekiem, kuri strādā trešās valstīs, kā arī atalgojumam konkrētiem ierēdņiem, kas paliek amatā abās jaunajās dalībvalstīs uz laiku ne ilgāku par deviņpadsmit mēnešiem pēc pievienošanās.
- (2) Saskaņā ar Civildienesta noteikumu X pielikuma 13. panta otro daļu no 2006. gada 1. augusta, 2006. gada 1. septembra, 2006. gada 1. oktobra, 2006. gada 1. novembra, 2006. gada 1. decembra un 2007. gada 1. janvāra daži korekcijas koeficienti ir jāpielāgo tajos gadījumos, kad, pēc Komisijas rīcībā esošajiem statistikas

datiem, dzīves dārdzība, ko aprēķina pēc attiecīga korekcijas koeficienta un valūtas maiņas kursa, dažās trešās valstīs ir izrādījusies par 5 % augstāka nekā iepriekšējā koeficientu noteikšanas vai pielāgošanas reizē,

IR NOĻĒMUSI ŠĀDI.

Vienīgais pants

Korekcijas koeficienti, ko no 2006. gada 1. augusta, 2006. gada 1. septembra, 2006. gada 1. oktobra, 2006. gada 1. novembra, 2006. gada 1. decembra un 2007. gada 1. janvāra piemēro trešās valstīs strādājošo Eiropas Kopienas ierēdņu, pagaidu darbinieku un līgumdarbinieku atalgojumam, kā arī atalgojumam konkrētiem ierēdņiem, kas paliek amatā abās jaunajās dalībvalstīs uz laiku ne ilgāku par deviņpadsmit mēnešiem pēc pievienošanās, un ko maksā darba vietas valsts valūtā, tiek pielāgoti tā, kā norādīts pielikumā.

Atalgojuma aprēķināšanā izmantoto valūtas maiņas kursu nosaka saskaņā ar Finanšu regulas īstenošanas noteikumiem, un tas atbilst maiņas kursam, kas ir spēkā pirmajā daļā minētajā datumā.

Briselē, 2007. gada 18. decembrī

*Komisijas vārdā —**Komisijas locekle*

Benita FERRERO-WALDNER

⁽¹⁾ OV L 56, 4.3.1968., 1. lpp. Regulā jaunākie grozījumi izdarīti ar Regulu (EK, *Euratom*) Nr. 337/2007 (OV L 90, 30.3.2007., 1. lpp.).

⁽²⁾ OV L 109, 26.4.2007., 1. lpp.

PIELIKUMS

Darba vieta	Korekcijas koeficienti 2006. gada augustā
Lesoto	68,3
Madagaskara	76,9
Mozambika	76,4
Zimbabve	60,1

Darba vieta	Korekcijas koeficienti 2006. gada septembrī
Senegāla	85,5
Jemena	71,9
Zimbabve	71,4

Darba vieta	Korekcijas koeficienti 2006. gada oktobrī
Brazīlija	79,3
Gvineja	55,8
Nepāla	72,4
Kongo Demokrātiskā Republika	122,8
Zimbabve	82,6

Darba vieta	Korekcijas koeficienti 2006. gada novembrī
Alžīrija	91,4
Armēnija	122,5
Indonēzija	89,8
Moldova	55,8
Kongo Demokrātiskā Republika	125,6
Sudāna	57,6
Zimbabve	95,1

Darba vieta	Korekcijas koeficienti 2006. gada decembrī
Argentīna	50,7
Čīle	72,4
Zālamana salas	89,1
Kongo Demokrātiskā Republika	127,1
Ruanda	89,6
Ukraina	106,5
Venecuēla	60,9
Zimbabve	102,4

Darba vieta	Korekcijas koeficienti 2007. gada janvārī
Bangladeša	47,1
Botsvāna	63,3
Brazīlija	83,9
Burkinafaso	94,9
Džibutija	96,8
Eritreja	49,5
Etiopija	88,1
Gambija	58,6
Gruzija	99,8
Gvineja	52,3
Jamaika	90,2
Malāvija	70,8
Maroka	91,1
Maurīcija	65,7
Meksika	73,7
Mozambika	76,1
Pakistāna	53,5
Svazilenda	56,8
Tanzānija	59,5
Jemena	74,5
Zimbabve	114,9